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Open 8-1-2018 D66 Toezegging Ambitie in dienstverlening College beziet mogelijkheden voor jaarlijkse informatie over ontwikkeling in klanttevredenheid t.a.v. de dienstverlening . Dadema Overweg

Open 12-11-2018 LA Toezegging Toepassing Wet 
Voorkeursrecht Gemeenten 
in Heino

Raad ontvangt schriftelijk antwoord op de vraag wie aangifte kan doen en of een burger dat ook kan. Dadema Nijman

Open 6-12-2018 PvdA Toezegging risicoprofiel en 
beleidsagenda 2019-2023 
VRIJ

Op een vraag van Ivo Leijten PvdA over de invloed van de gemeenteraad van Raalte op het beleid van de veiligheidsregio 
doet Martijn Dadema de toezegging dat hij het initiatief zal nemen om met de gemeenteraad tijd en aandacht te besteden 
aan de gezamenlijke opgave en de discussie over de veiligheidsregio.

Dadema Steen

Open 17-1-2019 diverse fracties Toezegging rapport 
rekenkamercommissie

College gaat met raad in gesprek over Strategische Personeelsplanning (SPP). Dadema Cornelissen

Open 31-1-2019 Egbert den Daas / 
LA

Rondvraag Inlichtingen van en door het 
college

De vragen van de heer Den Daas (LA) over niet openbare stukken die korte tijd op de website hebben gestaan, worden 
schriftelijk beantwoord door de voorzitter van de werkgeverscommissie.

Dadema Zijlstra 1-3-2019

Open 31-1-2019 GB Toezegging Inlichtingen van en door het 
college

Zodra bekend is welke maatregelen Keolis neemt om overvolle treinen te voorkomen, wordt de raad daarover 
geïnformeerd 

Melenhorst Lantink

Open 31-1-2019 GL Toezegging Inlichtingen van en door het 
college

Bij de verkiezingen zal, op natuurlijke momenten, extra aandacht besteed worden aan 100 jaar algemeen kiesrecht. Dadema Overweg

Open 21-2-2019 Bert Terlouw / D66 Schriftelijke vraag berging vliegtuigen WOII in 
grondgebied van Raalte

https://ibabsonline.eu/Agenda.aspx?site=raalte&agendaid=b67b305a-b26b-46c1-8011-798fdefb81d4&FoundIDs= (04) Dadema Steen 19-3-2019

Open 25-2-2019 Silvia Nikamp / GB Schriftelijke vraag Hakenkruizen https://ibabsonline.eu/Agenda.aspx?site=raalte&agendaid=b67b305a-b26b-46c1-8011-798fdefb81d4&FoundIDs= (05) Dadema Steen 22-3-2019

Open 4-3-2019 Mark Kampman / 
GB

Schriftelijke vraag Afval en hangjeugd 
Domineeskamp

https://ibabsonline.eu/Agenda.aspx?site=raalte&agendaid=b67b305a-b26b-46c1-8011-798fdefb81d4&FoundIDs= Dadema De Kruijff 29-3-2019

Open 7-3-2019 Alexander Kreule / 
VVD

Rondvraag Inlichtingen van en door het 
college

De vragen van de fractie van VVD over de concept planstudies van kruispunt Bos worden schriftelijk beantwoord.

Op dit moment is de Provincie bezig met de planstudie voor Kruispunt Bos, oftewel knooppunt Raalte zoals die daar heet. 
Onderdeel van de planstudie is ook het onderzoeken van mogelijke extra fietsverbinding bovenop de fietsverbinding die al 
gepland is. 
Als VVD willen we graag zoveel mogelijk betrokken blijven bij de planstudie om zo ook met de rest van de raad het 
maximale voor Raalte te realiseren. Daarom de volgende vraag:
Als gemeente krijgen wij de uitkomsten van de planstudies ook al in conceptfase en dan gaan ze naar de bestuurlijke 
stuurgroep. Eigenlijk een simpele vraag, kunnen we als raad deze ook al krijgen voordat de bestuurlijke stuurgroep hier 
een beslissing over neemt?

Wagenmans Nijman 8-4-2019

Open 7-3-2019 Jeroen Neimeijer / 
CDA

Rondvraag Inlichtingen van en door het 
college

De vragen van de fractie van CDA over de regelgeving voor de opruimkosten van gedumpt drugsafval worden schriftelijk 
beantwoord.

Afgelopen zomer heb ik schriftelijke vragen gesteld over de opruimkosten van gedumpt drugsafval. In het verleden was 
daar een landelijke regeling die een deel van de kosten vergoedt aan de grondeigenaren. Die regeling is ten einde en 
draait nu de grondeigenaar op voor de gemaakte kosten. De afgelopen weken zijn er daar wat ontwikkelingen in. 
Wanneer er ergens gevaarlijk afval gedumpt wordt, dan moet dat zo snel mogelijk opgeruimd worden. Nu is er een 
uitspraak van de Hoge Raad geweest, er was een gemeente die dat opgeruimd heeft en dus de kosten op de 
grondeigenaar probeerde te verhalen. Daarvan heeft de Hoge Raad gezegd dat kan niet onder bepaalde voorwaarden. 
Nu geeft de wethouder in antwoord op mijn vragen van het zomer aan, de gemeente heeft hier geen rol in, dat is de 
Omgevingsdienst. Maar nou meen ik mij te herinneren dat de gemeente onderdeel is van de Omgevingsdienst. Dus dat 
wij indirect daar wel over gaan. En dus ook iets met die kosten moeten. Waar ik afgelopen zomer ook naar gevraagd heb, 
is of u bereid was een lobby op te zetten richting landelijk of provinciaal om weer een nieuwe regeling te krijgen? 
Nu is mijn vraag: ik ben benieuwd wat hiervan de vorderingen zijn? U gaf ook aan als lokale partij kunt u ook landelijk 
lobbyen, dat hebben wij ook gedaan.  CDA heeft provinciaal afgelopen  week een voorstel gedaan overigens samen met 
de fractie van de VVD, om een provinciale regeling op te gaan zetten. En ook om vanuit de provincie te gaan lobbyen 
naar landelijk. Mijn vraag is dus, kunnen jullie vanuit de gemeente ook die lobby blijven doen en wat is daar de stand van 
zaken van? 

Wagenmans Lantink 8-4-2019

Nieuw item toevoegen

Page 1 of 1LBT - Agendacommissie

13-3-2019https://intra.raalte.nl/team/griffie/Lists/LBT/Agendacommissie.aspx


